

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 01-10-2025 02:56:49 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 01-10-2025 02:56:49 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
Kindly be informed that the Board of Directors of Rum Financial Brokerage Company, in its twelfth meeting held on October 01, 2025, decided to convene postponed extraordinary general assembly on Tuesday, October 07, 2025, to discuss the agenda below and authorize the Chairman of the Board of Directors or his deputy to complete the procedures:- 1. Approval of the membership of Messrs. Anan Aseed Nimr Al-Saeed and Lutfi Muhammad Qasim Al-Aqrabawi as independent members. 2. Discussion of increasing the company's capital by an amount of (1,000,000) million Jordanian dinars, through a private subscription by the company's shareholders and/or a strategic partner(s), and the consequent amendment to the capital clause in the company's articles of association and bylaws. 3. Discussion of the suspension of the company's activities, represented by its license to trade on behalf of third parties on the Amman Stock Exchange, and the consequent amendment to the company's objectives in the articles of association and bylaws. 4- Discussing the submission of an insolvency declaration request in accordance with the provisions of applicable legislation Department. Waiting the approval of the Companies Control Department for the date. We will provide you with the invitations and agenda once the date is confirmed and approved	أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الثاني عشر المنعقد بتاريخ 2025/10/01 دعوة الهيئة العامة غير العادية المؤجلة للانعقاد يوم الثلاثاء الموافق 2025/10/07 , لمناقشة جدول الاعمال ادناه وتفويض رئيس مجلس الإدارة او نائبه باستكمال الإجراءات :- 1- المصادقة على عضوية السادة عنان اسعيد نمر السعيد و السيد لطفي محمد قاسم العقرباوي عضوين مستقلين . 2- مناقشة زيادة رأس مال الشركة بمبلغ (1,000,000) مليون دينار أردني، من خلال الاكتتاب الخاص بمساهمي الشركة و/أو شريك أو شركاء استراتيجيين، وما يستلزمه ذلك من تعديل المادة الخاصة برأس المال في عقد التأسيس و النظام الأساسي للشركة. 3- مناقشة تعليق أعمال الشركة المتمثلة بترخيص التداول لحساب الغير في بورصة عمان، وما يستتبعه ذلك من تعديل غايات الشركة في عقد التأسيس والنظام الأساسي. 4- مناقشة تقديم طلب إشهار الإعسار وفق الأحكام التشريعات النافذة. و بانتظار موافقة دائرة مراقبة الشركات على الموعد و سوف نوافيكم بالدعوات و جدول الاعمال حال تثبيت الموعد و الموافقة عليها .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar